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Agera om fortkörning i Björklinge 
 

När vi från Vänsterpartiet har varit ute och träffat kommuninvånarna utanför Uppsala stad är 

trafiksäkerhet en återkommande fråga. Många lyfter och påtalar vägar i området där farlig 

fortkörning är vanligt förekommande, ofta i närheten av skolor eller i tätortens centrum.  

 

Uppsala kommun är oftast inte ägare till vägarna i fråga, vilket begränsar våra möjligheter att 

agera direkt. Men vi har icke desto mindre ett ansvar för att hörsamma ortsbornas oro över 

trafiksituationen.  

 

En möjlighet som kommunen har är att i en skrivelse till Trafikverket be dem att 

implementera hastighetsdämpande åtgärder. Detta vill vi nu göra för centrala Björklinge, ett 

område som pekats ut av lokalborna som särskilt farligt. Vi lämnar det till Trafikverket att 

bestämma över utformningen men Björklingeborna själva har till exempel föreslagit att träd 

kan planteras längs gatans mitt, en åtgärd som är uppskattad i andra orter.  

 

Mot bakgrund av ovanstående yrkar Vänsterpartiet  

 

att Kommunstyrelsen ska uppdra till Trafikverket att implementera hastighetsdämpande 

åtgärder i Björklinge tätort vid den vägen/vägarna som sköts av Trafikverket (såsom LV 765).  
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